
Fra: Bjørnar Grøntvedt (bg@grontvedt.no)
Sendt: 06.07.2020 12:44:00
Til: Kenneth Dingen; Hans Ola Hovde
Kopi: Raaen Emil; Odde Finn Olav; Undertun Ogne; Myrvold Tom

Emne: SV: Artikkel Fosna Folket
Vedlegg: 
Jeg synes dette nå har gått så langt at vi nærmest må koble på de ansvarlige i komme administrasjon og
politikerne.
 
Som eier kan vi ikke la våre ansatte stå i fronten å mota de til stadighet useriøse påstander på denne måte.
 
Fra seriøse hold blir vi fortalt om manipulasjon og bilder m.m i den svertekampanjen som rettes mot selskapene
Grøntvedt Pelagic / Grøntvedt Nutri av noen enkeltpersoner i miljøet på Uthaug og Ørland,  nå sist dette med lukt
fra Nutri innmeldt til Fylkesmann i dag.  
 
Vi har stor forståelse for at man har synspunkt rundt de ulike industrietableringer, og det skal man ha.
 
Men grensen går hva gjelder seriøsitet og når det gjelder Uthaug er denne over tid gått langt over streken.
 
Vi mener også Kommunen har et ansvar i å følge opp at den utøvelse som foregår på de regulerte
industriområdene er i trå med formålet.
 
Som beskrevet i Planutvalget er etableringen av Nutri i trå med reguleringsplan og hvordan området på Uthaug
skal benyttes og utvikles.
 
Det kan på slike industriområder inntreffe forhold som man formelt ikke har innregulert i plan, eller tenkte på den
gangen området ble regulert.
 
Slike forhold må  løses etterhvert som området utvikles etter reguleringsformålet.  
 
Dette står derimot ikke i veien for formåls reguleringen.
 
Ørland har ingen lang historikk som industrikommune og jeg mener både administrasjon og politikerne har en vei
å gå når det gjelder kommunikasjon i å tydeliggjøre sitt språk ut til publikum, vi kan ikke ha en kommunikasjon
hvor ja takk begge deler i for stor grad blir brukt.
 
Dette er med på å skape grobunn til de som uansett tiltak i samfunnet er mot alt.  
 
 
Best regard
Bjørnar Grøntvedt
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Fra: Kenneth Dingen <Kenneth@grontvedt‐nutri.no> 
Sendt: mandag 6. juli 2020 11.35
Til: Hans Ola Hovde <hansola@grontvedt‐nutri.no>; Bjørnar Grøntvedt <bg@grontvedt.no>
Emne: Re: Artikkel Fosna Folket
 
Hei.
 
Takk for artikkel. 



 
Har akkurat lagt på røret etter samtale med Fylkesmannen. De har mottatt klager på lukt fra påstått aktivitet ved
Grøntvedt Nutri i helgen.
Forklart at dette ikke kan være tilfelle. Maskiner ikke ferdig montert og elektrisitet i fabrikk ikke er koplet til.
Vi vil få klage skriftlig så har vi dokumentasjon og kan svare på klage. 
 
I den forbindelse kan vi ett forklare ekstra for Fylkesmannen hvilket utslipp vi har av vann fra Nutri og at dette ikke
er avløp, men kjølevann som ikke går inn i prosess.
 
Det som kom ut av samtale som er nyttig for oss er at Fylkesmannen forklarte at før de gir oss tillatelse vil dispans
fra Ørland kommune på pipehøyde måtte være godkjent. 
 
Spørsmål som melder seg er om Åge skulle satt resurser på å fått dispans på pipe ferdig nå slik at Fylkesmannen tar
opp saken og kan ha den ferdig medio august.
 
 
Vennlig hilsen / Best regard

Kenneth Dingen

coo / factory manager
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6. jul. 2020 kl. 11:16 skrev Hans Ola Hovde <hansola@grontvedt‐nutri.no>:
 
 
 
Best regards
 

Hans Ola Hovde
Technical Manager
<image001.png>
I  Telephone ‐47 93 40 98 30  I ☎   Office – 47 72 52 30 90  I    hansola@grontvedt‐nutri.no I  www.grontvedt.no

 

Fra: Kenneth Dingen <Kenneth@grontvedt‐nutri.no> 
Sendt: mandag 6. juli 2020 10:59
Til: Hans Ola Hovde <hansola@grontvedt‐nutri.no>
Emne: Artikkel Fosna Folket
 
Hei Hans Ola.
 
Jeg har ikke fått artikkel i min e‐post kasse ser ikke noe på sms eller teams.
Kan du sende på ny?

Vennlig hilsen / Best regard

Kenneth Dingen

coo / factory manager
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